
华泰财险附加电离辐射或辐射污染除外责任条款 

 

保险合同第一部分第一条“人身损害及财产损失责任”和第二条“个人权利侵害和广告侵

害责任”各自的第二项“除外责任”中分别增加下述规定：  

 

二、除外责任 

本保险不适用于： 

因核燃料的燃烧、裂变或聚变产生的核废料导致美国境外发生电离辐射或辐射污染，从而直

接或间接导致、促成或引起的任何性质的责任或声称的责任。 

 

X113 IONIZING RADIATION OR CONTAMINATION BY RADIOACTIVITY 

EXCLUSION 

 

The following exclusion is added to Paragraph 2., Exclusions of Section I – Coverage A – 

Bodily Injury and Property Damage Liability and Section I – Coverage B – Personal And 

Advertising Injury Liability:  

2. Exclusions 

This insurance does not apply to: 

Liability or alleged liability of, whatsoever nature directly or indirectly caused by or 

contributed to, by or arising from ionizing radiation or contamination by radioactivity outside 

the United States of America from any nuclear waste from the combustion, fission or fusion 

of nuclear fuel. 

 


